
Bugarska: Američke termoelektrane čekaju odluku o odlaganju
primene evropskih ekoloških zahteva

Direktori dve američke termoelektrane iz kompleksa Marica Istok nadaju se da će u
narednim mesecima započeti razmatranje njihovih zahteva za odobrenje derogacije.
Dve termoelektrane i dalje nisu dobile odgovor Izvršne agencije za životnu sredinu na njihov
zahtev da im se odobri period odlaganja za usklađivanje sa evropskim ekološkim zahtevima,
odnosno derogacija.
Zahtev za izuzeće, podnet kako bi postrojenja mogla implementirati visoke evropske
ekološke zahteve, predat je u februaru.
Od odluke agencije zavisi da li će termoelektrane snositi troškove za ugradnju dodatnih
postrojenja za prečišćavanje, ili će biti dozvoljeno njihovo izuzeće.
Nemamo zvanične informacije, ali naša očekivanja su da će se verovatno u narednim
mesecima nastaviti razmatranje naših aplikacija, što je od suštinskog značaja za donošenje
odluke da li nastavljamo sa odgovarajućim investicijama, objasnili su izvršni direkori TE
KonturGLobal Marica istok 3 Krasimir Nenov i TE AES Galebovo Ivan Cankov.
Oni su izrazili zabrinutost zbog usporavnja ovog procesa, dok je kao krajnji rok postavljena
2021. godina. Do tada bi sve glavne instalacije trebale biti u skladu sa novim standardima.
Stoga, ako iz bilo kog razloga derogacija ne bude odobrena, skraćuje se vreme za
neophodne investicije u opremu za usaglašavanje sa novim ekološkim zahtevima.
Ministarstvo ekologije je saopštilo da je započet postupak razmatranja dozvola dve
termoelektrane.
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